
ЦЕНТРАЛНА ИЗБИРАТЕЛНА КОМИСИЯ 

 

 

ПРОТОКОЛ 

№ 468 

 

На 8 януари 2024 г. се проведе заседание на Централната 

избирателна комисия при следния 

 

ДНЕВЕН РЕД: 

 

1. Проект на решение относно приемане на хронограма за 

новите избори за кметове, насрочени за 10 март 2024 г. 

  Докладват: Цветанка Георгиева и Силвия  

   Стойчева 

2. Проект на решение относно предложение до президента на 

републиката относно насрочване на частични избори за кмет на 

кметство Паволче, община Враца, област Враца, кмет на кметство 

Подгоре, община Макреш  и кмет на кметство в село Лютиброд, 

община Мездра. 

  Докладват: Цветанка Георгиева, Севинч Солакова 

   и Гергана Стоянова. 

3. Проект на решение относно искане за отваряне на 

запечатано помещение, в което се съхраняват изборни книжа и 

материали, в административната сграда на община Кочериново. 

  Докладва: Цветанка Георгиева 

4. Доклади по административни преписки. 

  Докладват: Емил Войнов, Росица Матева, Силвия 

   Стойчева, Гергана Стоянова, Елка Стоянова, 

   Любомир Георгиев, Севинч Солакова, Камелия  

   Нейкова, Георги Баханов 

5. Доклад относно искане за изплащане на възнаграждения на 

ОИК. 
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  Докладва: Георги Баханов 

 

ПРИСЪСТВАХА: Камелия Нейкова, Димитър Димитров, 

Емил Войнов, Росица Матева, Севинч Солакова, Георги Баханов, 

Гергана Стоянова, Елка Стоянова, Ерхан Чаушев, Красимир Ципов, 

Любомир Георгиев, Силвия Стойчева, Цветанка Георгиева. 

ОТСЪСТВАТ: Цветозар Томов и Йорданка Ганчева. 

 

Заседанието бе открито в 10,45 ч. и председателствано от 

госпожа Камелия Нейкова – председател на Централната 

избирателна комисия. 

 

* * * 

 

ПРЕДСДАТЕЛ КАМЕЛИЯ НЕЙКОВА: Добър ден, колеги!  

Честита Нова година! 

Да има здраве и годината да е спорна и успешна за всички! 

Да е мирна най-вече, да има повече разбирателство между 

хората и работата да върви! 

Десет членове сме в залата – имаме кворум за откриване и 

провеждане на заседание. 

Предлагам ви следния проект на дневен ред: 

1. Проект на решение относно приемане Хронограма за 

новите избори за кметове, насрочени за 10 март 2024 г., с 

докладчици колегите Георгиева и Стойчева. 

2. Проект на решение относно предложение до президента на 

републиката за насрочване на частичен избор за кмет на кметство 

Паволче, община Враца, област Враца с докладчик госпожа 

Георгиева. 

3. Проект на решение относно искане за отваряне на 

запечатано помещение, в което се съхраняват изборни книжа и 

материали, в административната сграда на община Кочериново с 

докладчик госпожа Георгиева. 
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4. Доклади по административни преписки с докладчици 

колегите Войнов, Матева, Стойчева, Гергана Стоянова, Димитров, 

Елка Стоянова, Георгиев, Солакова и аз. 

Поради ползване на отпуск отсъстват колегите Ганчева и 

Томов. 

Моля за вашите предложения по дневния ред. 

Господин Баханов? 

ГОРГИ БАХАНОВ: Моля да включим нова точка в дневния 

ред: Искания за изплащане на възнаграждения на ОИК, както и да ме 

включите в четвърта точка: Доклади по административни преписки. 

ПРЕДСЕДАТЕЛ КАМЕЛИЯ НЕЙКОВА: Включвам Ви в 

точка четвърта и нова точка пета: изплащане на възнаграждения на 

ОИК. 

Други предложения?  

Госпожо Солакова? 

СЕВИНЧ СОЛАКОВА: Моля да ме включите в точката за 

частични избори с проект на решение. 

ПРЕДСЕДАТЕЛ КАМЕЛИЯ НЕЙКОВА: Включвам Ви в 

точка втора: проект на решение относно предложение до президента 

за насрочване на частичен избор за кмет на кметство Подгоре. 

Други? 

Госпожо Стоянова, заповядайте. 

ГЕРГАНА СТОЯНОВА: Моля също да бъда включена в 

точка две за насрочване на частичен избор за кмет на кметство в 

село Лютиброд, община Мездра. 

ПРЕДСЕДАТЕЛ КАМЕЛИЯ НЕЙКОВА: Други 

предложения? Няма. 

Колеги, моля да гласуваме проекта на дневен ред с 

направените допълнения. 

Гласували 10 членове на ЦИК: за – 10 (Георги Баханов, 

Гергана Стоянова, Димитър Димитров, Елка Стоянова, Емил 

Войнов, Камелия Нейкова, Росица Матева, Севинч Солакова, Силвия 

Стойчева, Цветанка Георгиева); против – няма. 
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Започваме с първа точка: 

ПРОЕКТ НА РЕШЕНИЕ ОТНОСНО ПРИЕМАНЕ НА 

ХРОНОГРАМА ЗА НОВИТЕ ИЗБОРИ ЗА КМЕТОВЕ, 

НАСРОЧЕНИ ЗА 10 МАРТ 2024 Г. 

Госпожо Георгиева, заповядайте. 

ЦВЕТАНКА ГЕОРГИЕВА: Благодаря. Колеги, предлагам ви 

проект на решение на Хронограма за провеждане на новите избори 

за кметове на кметства на 10 март, в която са разписани всички 

процедури, действия и решения, както и сроковете им за изпълнение 

в хода на подготовката на изборите.  

Моля да я погледнете. Ако имате предложения за допълнение 

или за корекции, сме готови да ги отразим. Ако няма такива, моля да 

я гласуваме. 

ПРЕДСЕДАТЕЛ КАМЕЛИЯ НЕЙКОВА: Колеги, моля за 

запознаване с проекта. 

По проекта на решение и проекта на Хронограма има ли 

изказвания, или предложения? Няма. 

Моля, режим на гласуване. 

Гласували 11 членове на ЦИК: за – 11 (Георги Баханов, 

Гергана Стоянова, Димитър Димитров, Елка Стоянова, Емил 

Войнов, Камелия Нейкова, Любомир Георгиев, Росица Матева, 

Севинч Солакова, Силвия Стойчева, Цветанка Георгиева); против – 

няма. 

Решението е № 2926-МИ/08.01.2024 г. 

 

Продължаваме с точка втора: 

ПРОЕКТ НА РЕШЕНИЕ ОТНОСНО ПРЕДЛОЖЕНИЕ ДО 

ПРЕЗИДЕНТА НА РЕПУБЛИКАТА ЗА НАСРОЧВАНЕ НА 

ЧИСТЕЧН ИЗБОР ЗА КМЕТ НА КМЕТСТВО ПАВОЛЧЕ, 

ОБЩИНА ВРАЦА, ОБЛАСТ ВРАЦА, КМЕТ НА КМЕТСТВО 

ПОДГОРЕ, ОБЩИНА МАКРЕШ И КМЕТ НА КМЕТСТВО В СЕЛО 

ЛЮТИБРОД, ОБЩИНА МЕЗДРА. 

Госпожо Георгиева, заповядайте. 
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ЦВЕТАНКА ГЕОРГИЕВА: Колеги, в Централната 

избирателна комисия с вх. № МИ-15-6/08.01.2023 г. е постъпила 

преписка от ОИК – Враца, във връзка с чл. 463 от Изборния кодекс, 

във връзка с подадена оставка от кмета на кметство Паволче, 

община Враца, област Враца. 

Приложени са Решение № 243-МИ/04.01.2024 г. на ОИК – 

Враца, с което на основание чл. 42, ал. 4 във връзка с чл.42, ал. 1, т. 1 

от ЗМСМА, ОИК е обявила прекратяване пълномощията на кмета 

Георги Митов Василев, като кмет на кметство Паволче, община 

Враца; заверен препис от Протокол № 48-МИ от 4 януари 2024 г. от 

заседание на Общинската избирателна комисия; заверен препис от 

писмо от Общински съвет Враца с приложено заявление от Георги 

Василев за освобождаването му като кмет на село Паволче. 

От извършената служебна проверка на електронната 

страница на ГД ГРАО при МРРБ е видно, че е налице условието за 

провеждане на избор за кмет на кметство Паволче. 

Предлагам ви да бъдат разгледани представените документи 

и Централната избирателна комисия предвид изложеното и на 

основание чл. 463, ал. 4 от Изборния кодекс да  

„РЕШИ: 

Предлага на президента на републиката да насрочи частичен 

избор за кмет на кметство Паволче, община Враца, област Враца“. 

ПРЕДСЕДАТЕЛ КАМЕЛИЯ НЕЙКОВА: Колеги, моля за 

вашите изказвания по проекта на решение. 

Моля, режим на гласуване. 

Гласували 12 членове на ЦИК: за – 12 (Георги Баханов, 

Гергана Стоянова, Димитър Димитров, Елка Стоянова, Емил 

Войнов, Ерхан Чаушев, Камелия Нейкова, Любомир Георгиев, Росица 

Матева, Севинч Солакова, Силвия Стойчева, Цветанка Георгиева); 

против – няма. 

Решението е № 2927-МИ/08.01.2023 г. 
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ЦВЕТАНКА ГЕОРГИЕВА: Колеги, предлагам ви да 

гласуваме и писмото до президента на републиката за насрочване на 

частичния избор на кметство Паволче. 

ПРЕДСЕДАТЕЛ КАМЕЛИЯ НЕЙКОВА: Колеги, моля, 

режим на гласуване. 

Гласували 12 членове на ЦИК: за – 12 (Георги Баханов, 

Гергана Стоянова, Димитър Димитров, Елка Стоянова, Емил 

Войнов, Ерхан Чаушев, Камелия Нейкова, Любомир Георгиев, Росица 

Матева, Севинч Солакова, Силвия Стойчева, Цветанка Георгиева); 

против – няма. 

Госпожо Солакова, заповядайте в точка втора. 

СЕВИНЧ СОЛАКОВА: Благодаря. Колеги, с вх. № МИ-15-

1549/28.12.2023 г. в Централната избирателна комисия е постъпил 

препис от Решение № 61-МИ/21.12.2023 г. на ОИК – Макреш, с 

което е обявено предсрочното прекратяване пълномощията на кмета 

на кметство Подгоре на основание чл. 42, ал. 4 във връзка с чл. 42, 

ал. 1, т. 4 от ЗМСМА.  

Приложен е заверен препис от споразумение на Районен съд 

– Видин, по Протокол № 201 по наказателно дело от общ характер 

№ 1178/2023 г. в сила от 6 декември 2023 г. 

От справка от официалната страница на ГД ГРАО се 

установява, че е налице условието за произвеждане на избор в 

кметството и във връзка с така постъпилите документи и наличното 

основание по Изборния кодекс за произвеждане на частичен избор, 

предлагам да приемем решение, с което да предложим на президента 

на републиката да насрочи частичен избор за кмет на кметство 

Подгоре, община Макреш, област Видин. 

ПРЕДСЕДАТЕЛ КАМЕЛИЯ НЕЙКОВА: Колеги, моля за 

вашите изказвания. Няма. 

Моля да гласуваме проекта на решение. 

Гласували 12 членове на ЦИК: за – 12 (Георги Баханов, 

Гергана Стоянова, Димитър Димитров, Елка Стоянова, Емил 

Войнов, Ерхан Чаушев, Камелия Нейкова, Любомир Георгиев, Росица 
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Матева, Севинч Солакова, Силвия Стойчева, Цветанка Георгиева); 

против – няма. 

Решението е № 2928-МИ/08.01.2023 г. 

Колеги, подлагам на гласуване изпращането на решението с 

преписката на президента на републиката. 

Гласували 12 членове на ЦИК: за – 12 (Георги Баханов, 

Гергана Стоянова, Димитър Димитров, Елка Стоянова, Емил 

Войнов, Ерхан Чаушев, Камелия Нейкова, Любомир Георгиев, Росица 

Матева, Севинч Солакова, Силвия Стойчева, Цветанка Георгиева); 

против – няма. 

Госпожо Стоянова, заповядайте в точка втора. 

ГЕРГАНА СТОЯНОВА: Колеги, в Централната избирателна 

комисия е постъпила преписка от ОИК – Мездра, с вх. № МИ-15-

5/04.01.2024 г., с която ни уведомяват, че с тяхно Решение № 200-

МИ/03.01.2024 г. на основание чл. 42, ал. 1, т. 13 от Закона за 

местното самоуправление и местната администрация е обявила 

предсрочно прекратяване пълномощията на кмета на кметство 

Лютиброд, община Мездра, област Враца Николай Христов 

Николов. 

Към писмото са приложени заверено копие от решението на 

ОИК – Мездра, препис-извлечение от акта за смърт, издаден от 

община Мездра. 

Централната избирателна комисия извърши служебна 

справка за адресно регистрираните по постоянен и настоящ адрес в 

село Лютиброд, община Мездра на електронната страница на ГД 

ГРАО при МРРБ, от която е видно, че броят на населението по 

постоянен адрес отговаря на изискванията на закона и следва да 

бъде проведен частичен избор за кмет на кметството. 

С оглед на така изложените обстоятелства предлагам да се 

приеме, че са представени изискуемите от закона документи от ОИК 

– Мездра, съгласно изискванията на чл. 463, ал. 3 от Изборния 

кодекс, които удостоверяват основанието за предсрочно 

прекратяване пълномощията на кмета на кметство Лютиброд и да 
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приемем решение, с което Централната избирателна комисия да 

предложи на президента на републиката да насрочи частичен избор 

за кмет на кметство Лютиброд, община Мездра, област Враца. 

ПРЕДСЕДАТЕЛ КАМЕЛИЯ НЕЙКОВА: Колеги, моля за 

вашите изказвания. 

Моля, режим на гласуване. 

Гласували 12 членове на ЦИК: за – 12 (Георги Баханов, 

Гергана Стоянова, Димитър Димитров, Елка Стоянова, Емил 

Войнов, Ерхан Чаушев, Камелия Нейкова, Любомир Георгиев, Росица 

Матева, Севинч Солакова, Силвия Стойчева, Цветанка Георгиева); 

против – няма. 

Решението е № 2929-МИ/08.01.2024 г. 

ГЕРГАНА СТОЯНОВА: Колеги, моля да подложим на 

гласуване и писмо до президента, с което да изпратим необходимите 

документи от току-що приетото решение за насрочване на частичен 

избор. 

ПРЕДСЕДАТЕЛ КАМЕЛИЯ НЕЙКОВА: Моля, режим на  

гласуване. 

Гласували 13 членове на ЦИК: за – 13 (Георги Баханов, 

Гергана Стоянова, Димитър Димитров, Елка Стоянова, Емил 

Войнов, Ерхан Чаушев, Камелия Нейкова, Красимир Ципов, 

Любомир Георгиев, Росица Матева, Севинч Солакова, Силвия 

Стойчева, Цветанка Георгиева); против – няма. 

 

Преминаваме към точка трета: 

ПРОЕКТ НА РЕШЕНИЕ ОТНОСНО ИСКАНЕ ЗА 

ОТВАРЯНЕ НА ЗАПЕЧАТАНО ПОМЕЩЕНИЕ, В КОЕТО СЕ 

СЪХРАНЯВАТ ИЗБОРНИ КНИЖА И МАТЕРИАЛИ, В 

АДМИНИСТРАТИВНАТА СГРАДА НА ОБЩИНА КОЧЕРИНОВО. 

Госпожо Георгиева, заповядайте. 

ЦВЕТАНКА ГЕОРГИЕВА: Колеги, постъпило е искане с вх. 

№ МИ-1422 от 28 декември 2023 г. от кмета на община Кочериново 

за разрешаване на достъп да запечатано помещение в 
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административната сграда на общината, в която се съхраняват 

изборни книжа и материали от различни видове избори. Достъпът до 

помещението е необходим във връзка с извършване на спешен 

ремонт на покрива на административната сграда. 

Предлагам ви да разрешим достъп до сградата. 

Проектът на решение е в моя папка. Моля да го погледнете. 

Достъпът да се осъществи по реда на Решение № 1750/10.03.2023 г. 

на Централната избирателна комисия. 

ПРЕДСЕДАТЕЛ КАМЕЛИЯ НЕЙКОВА: Колеги, моля за 

вашите изказвания и предложения, ако има. 

Господин Баханов. 

ГЕОРГИ БАХАНОВ: Предлагам да се допълни в решението, 

тъй като гледам, че в стая № 6 има обособени други помещения, 

които също така са запечатани по реда на наше решение. Изрично да 

отбележим, че същите, както е написано в искането, няма да бъдат 

отваряни и разпечатвани, няма да бъдат местени, подреждани, 

изваждани, предаване на изборни книжа и материали от тези 

обособени помещения в стая шест, която ще се ремонтира. 

Единствено и само стая № 6 да се отвори. 

ПРЕДСЕДАТЕЛ КАМЕЛИЯ НЕЙКОВА: Колеги, други 

предложения има ли? Няма. 

Моля да гласуваме решението с направените допълнения. 

Моля, режим на гласуване. 

Гласували 13 членове на ЦИК: за – 13 (Георги Баханов, 

Гергана Стоянова, Димитър Димитров, Елка Стоянова, Емил 

Войнов, Ерхан Чаушев, Камелия Нейкова, Красимир Ципов, 

Любомир Георгиев, Росица Матева, Севинч Солакова, Силвия 

Стойчева, Цветанка Георгиева); против – няма. 

Решение № 2930/08.01.2024 г. 

 

Преминаваме към точка четвърта: 

ДОКЛАДИ ПО АДМИНИСТРАТИВНИ ПРЕПИСКИ. 

Господин Войнов, заповядайте. 
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ЕМИЛ ВОЙНОВ: Благодаря. Уважаеми колеги, във връзка с 

договори № 29 и № 30 моля за последващо одобрение на писмо до 

„Сиела Норма“ АД, с което ги уведомихме, че е необходимо да 

удължат банковите гаранции по двата договора. 

ПРЕДСЕДАТЕЛ КАМЕЛИЯ НЕЙКОВА: Моля, режим на 

гласуване. 

Гласували 13 членове на ЦИК: за – 13 (Георги Баханов, 

Гергана Стоянова, Димитър Димитров, Елка Стоянова, Емил 

Войнов, Ерхан Чаушев, Камелия Нейкова, Красимир Ципов, 

Любомир Георгиев, Росица Матева, Севинч Солакова, Силвия 

Стойчева, Цветанка Георгиева); против – няма. 

ЕМИЛ ВОЙНОВ: Колеги, в тази връзка ви докладвам писмо 

от „Сиела Норма“ АД с вх. № ЦИК-06-18-89/28.12.2023 г., с което ни 

предоставят два броя удължени банкови гаранции – докладвам за 

сведение. 

Постъпило е становище от юрисконсултите в звено „Правна 

дейност“ с вх. № ЦИК-06-18-87/21.12.2023 г. относно писмото на 

„Сиела Норма“ АД с вх. № ЦИК-06-18-85. Изразено е становище 

относно позицията на „Сиела Норма“ АД по Договор № 29 и 

Договор № 30. 

В становището се предлага да се проведе работна среща със 

„Сиела Норма“ АД. Тъй като работната среща беше проведена, ви 

докладвам становището за сведение. 

Докладвам ви постъпило писмо от „Сиела Норма“ АД с вх. № 

ЦИК-06-18-88/21.12.2023 г. относно изпълнението на договори № 29 

и № 30, и е във връзка с проведената работна среща, за която стана 

дума в предходния ми доклад. Засега го докладвам за запознаване. 

Постъпило е писмо от „Карго-партнер“ с вх. № МИ-23-

215/21.12.2023 г. То е в отговор на искането ни към таблицата за 

движение на машините в склада в периода от 17-и до 27 октомври – 

да добавят колона, в която да е посочена датата и часът на всяко 

регистрирано движение. От „Карго-партнер“ са изпълнили искането 

ни и са изпратили исканата таблица. Докладвам го за сведение. 
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Колеги, постъпило е писмо от Министерството на 

електронното управление (МЕУ) с вх. № МИ-04-106/29.12.2023 г. 

относно установени липси на устройства за видеонаблюдение и 

симкарти от произведените избори за общински съветници и за 

кметове на 29 октомври 2023 г.  

Уведомяват ни, че след направена инвентаризация са 

установили липса на четири броя устройства, шест броя симкарти и 

237 броя адаптера. Молят да укажем на избирателните комисии да 

върнат устройствата. 

Колеги, за пореден път от Министерството пишат до 

Централната избирателна комисия за липсващи устройства, въпреки 

че Централната избирателна комисия не е компетентният орган по 

този въпрос. Поради това предлагам да изпратим писмо до МЕУ, с 

което да ги насочим към кого да се обърнат във връзка с 

установените липси. Проектът на писмо е в моя папка. 

ПРЕДСЕДАТЕЛ КАМЕЛИЯ НЕЙКОВА: Колеги, по проекта 

на писмо има ли предложения? 

Моля, режим на гласуване. 

Гласували 11 членове на ЦИК: за – 11 (Георги Баханов, 

Гергана Стоянова, Димитър Димитров, Елка Стоянова, Емил 

Войнов, Ерхан Чаушев, Камелия Нейкова, Красимир Ципов, Росица 

Матева, Севинч Солакова, Силвия Стойчева); против – няма. 

ЕМИЛ ВОЙНОВ: Колеги, постъпило е писмо от 

„Информационно обслужване“ АД с вх. № ЦИК-00-2/04.01.2024 г. 

във връзка с Договор № 34 и ни уведомяват, че имат готовност на 

5 януари да ни доставят 5 броя офисни скенера. Тъй като за 5 януари 

нямаше решение кой да приеме доставката, след проведен 

телефонен разговор, „Информационно обслужване“ АД ще доставят 

скенерите утре.  

Във връзка с горното предлагам да определим              К.          

М. за лице, което да приеме доставката и да подпише приемо-

предавателните протоколи. 
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ПРЕДСЕДАТЕЛ КАМЕЛИЯ НЕЙКОВА: Колеги, аз 

предлагам освен директора на дирекция „Администрация“ да 

определим и служителя, който е домакин на Централната 

избирателна комисия – госпожа                 Д., да подпише протокола, 

с който се предават компютри, скенери и други устройства, 

включени в предмета на договора, с оглед отчетност. 

Имате ли други предложения?  

Моля, режим на гласуване. 

Гласували 11 членове на ЦИК: за – 11 (Георги Баханов, 

Гергана Стоянова, Димитър Димитров, Елка Стоянова, Емил 

Войнов, Ерхан Чаушев, Камелия Нейкова, Красимир Ципов, Росица 

Матева, Севинч Солакова, Силвия Стойчева); против – няма. 

Госпожо Матева, заповядайте в точка четвърта. 

РОСИЦА МАТЕВА: Благодаря. Колеги, във вътрешната 

мрежа, в папка с моите инициали има подпапка „последващо 

одобрение“. 

Докладвам ви писмо от Административен съд – Благоевград, 

с вх. № МИ-08-1-1/02.01.2024 г., с което Административен съд – 

Благоевград, изисква по адм. дело № 1097/2023 г. по описа на съда, 

да му бъде предоставен в най-кратък срок на магнитен носител 

записът от видеонаблюдението на преброяването на бюлетините за 

секция № 010300054 в град Благоевград от произведените избори на 

5 ноември за кмет на община Благоевград, като ни информират, че 

делото е насрочено за утре, 9 януари, от 15.00 ч. 

В тази връзка на 3 януари 2024 г. изпратихме писмо до 

„Информационно обслужване“ АД, за да ни бъде предоставен 

техническият носител с видеозаписа – писмото е с изх. № МИ-00-

1/03.01.2024 г., в папката за последващо одобрение.  

С приемо-предавателен протокол от 4 януари, който също е 

във вътрешната мрежа, с вх. № МИ-00-2/04.01.2024 г., е предаден на 

деловодител в ЦИК един брой технически носител, съдържащ 

видеозаписа. 
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С писмо с изх. № МИ-08-2/04.01.2024 г. на Административен 

съд – Благоевград, е изпратен техническият носител, съдържащ 

видеозапис, както и линк в писмото, на който линк могат да се 

запознаят с видеозаписа.  

Пратката е доставена в Административен съд – Благоевград, 

в 12,00 ч. на 5 януари 2024 г. 

Моля за последващо одобрение на всички тези действия за 

изпълнение на съдебното разпореждане. 

ПРЕДСЕДАТЕЛ КАМЕЛИЯ НЕЙКОВА: Моля, режим на 

гласуване. 

Гласували 11 членове на ЦИК: за – 11 (Георги Баханов, 

Гергана Стоянова, Димитър Димитров, Елка Стоянова, Емил 

Войнов, Камелия Нейкова, Красимир Ципов, Любомир Георгиев, 

Росица Матева, Севинч Солакова, Силвия Стойчева); против – 

няма. 

РОСИЦА МАТЕВА: Следващият ми доклад отново е свързан 

с писмо от Административен съд – Благоевград. Едното е с вх. № 

МИ-08-1/02.01.2024 г. по същото дело № 1097/2023 г., по което току-

що одобрихме изпратения отговор. 

С второто писмо Административен съд – Благоевград, ни 

изисква информация дали проверката за гласувалите по избирателни 

списъци, извършена съгласно Решение № 2765-МИ/24.10.2023 г., е 

приключила и дали са открити нарушения, съответно да им бъде 

изпратен списък с установените такива за община Благоевград. 

Тъй като все още нямаме изпратен от ГД ГРАО резултат от 

проверката на избирателните списъци и лицата, които са гласували в 

нарушение на изискването на Изборния кодекс, ви предлагам да 

изпратим аналогично писмо на това, което сме изпратили по същото 

дело на 4 декември 2023 г., а именно, че проверката все още не е 

приключила, поради което няма как да им изпратим резултат. 

Тъй като по дело № 1068/2023 г. по описа на 

Административен съд – Благоевград, се иска същата информация – 

дали проверката за гласувалите в нарушение на изискването на 



14 

Изборния кодекс е приключила, и ако е приключила, да се изпрати 

информацията, ви предлагам да изпратим същото писмо и по това 

дело. 

Отново припомням, че по това дело сме изпратили 

информацията на 4 декември, но се изисква отново, така че 

предлагам и по двете дела –  № 1097/2023 г. и № 1068, по описа на 

Административен съд – Благоевград, да изпратим писма, с които да 

уведомим съда, че проверката все още не е приключила. 

ПРЕДСЕДАТЕЛ КАМЕЛИЯ НЕЙКОВА: Има ли други 

предложения? Не виждам. 

Моля, режим на гласуване. 

Гласували 10 членове на ЦИК: за – 10 (Георги Баханов, 

Гергана Стоянова, Димитър Димитров, Елка Стоянова, Емил 

Войнов, Камелия Нейкова, Любомир Георгиев, Росица Матева, 

Севинч Солакова, Силвия Стойчева); против – няма. 

РОСИЦА МАТЕВА: Колеги, връщам на доклад писмо с вх. 

№ МИ-04-105/12.12.2023 г., изпратено от Министерството на 

електронното управление (МЕУ) във връзка с наши писма от 

13 ноември и от 7 декември 2023 г. В тази връзка ви предлагам да 

упълномощим ръководителя на звено „Правна дейност“ в ЦИК да се 

свърже с МЕУ и да получи техническия носител, на който се 

съдържат видеозаписи от довереното изграждане, направено на 

20 октомври 2023 г. за първи тур. 

ПРЕДСЕДАТЕЛ КАМЕЛИЯ НЕЙКОВА: Колеги, има ли 

други предложения? Няма. 

Моля, режим на гласуване. 

Гласували 11 членове на ЦИК: за – 11 (Георги Баханов, 

Гергана Стоянова, Димитър Димитров, Елка Стоянова, Емил 

Войнов, Камелия Нейкова, Любомир Георгиев, Росица Матева, 

Севинч Солакова, Силвия Стойчева, Цветанка Георгиева); против – 

няма. 

Госпожо Солакова, заповядайте в точка четвърта. 
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СЕВИНЧ СОЛАКОВА: Колеги, с писмо вх. № ЦИК-04-

1/04.01.2024 г. на министъра на финансите в срок до 8 януари 2024 г. 

се изисква да се представи в Министерството на финансите 

разпределение на разходите по отделни бюджетни програми по 

утвърдения със Закона за държавния бюджет за тази година в частта 

относно Централната избирателна комисия бюджет. 

С докладна записка с вх. № ЦИК-09-3/08.01.2024 г. е 

представена попълнената информация, която следва да се изпрати в 

електронен вид, подписан с квалифициран електронен подпис, 

съгласно указанията в писмото на министъра на финансите. 

Предлагам да одобрим изпращането от главния счетоводител 

на така представената информация по показатели по отделни 

бюджетни програми на средствата по Закона за държавния бюджет 

за тази година на ЦИК. 

ПРЕДСЕДАТЕЛ КАМЕЛИЯ НЕЙКОВА: Има ли изказвания? 

Няма. 

Моля, режим на  гласуване. 

Гласували 11 членове на ЦИК: за – 11 (Гергана Стоянова, 

Димитър Димитров, Елка Стоянова, Емил Войнов, Ерхан Чаушев, 

Камелия Нейкова, Любомир Георгиев, Росица Матева, Севинч 

Солакова, Силвия Стойчева, Цветанка Георгиева); против – няма. 

СЕВИНЧ СОЛАКОВА: Следващата преписка е относно 

писмо от министъра на финансите с вх. № ЦИК-04-94/06.12.2023 г. 

Беше указано на всички първостепенни разпоредители с бюджет да 

се изготви и публикува кратък анализ на извършените разходи през 

месец декември 2023 г. 

В тази връзка е представена докладна записка с вх. № ЦИК-

09-4/08.01.2024 г. с приложена информация, която съдържа анализ 

на разходите през месец декември 2023 г. както средствата по 

бюджета, одобрени със Закона за държавния бюджет за 2024 г., така 

и средства по ПМС № 302 от 2023 г. относно одобряване на 

допълнителни средства по бюджета на Централната избирателна 
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комисия, свързани с обезпечаването на дейности във връзка с 

произвеждането на местните избори през 2023 г. 

Предлагам да одобрим така представената справка и да 

приемем решение за публикуването й на страницата на Централната 

избирателна комисия. 

ПРЕДСЕДАТЕЛ КАМЕЛИЯ НЕЙКОВА: Има ли изказвания? 

Моля, режим на гласуване. 

Гласували 10 членове на ЦИК: за – 10 (Гергана Стоянова, 

Димитър Димитров, Елка Стоянова, Емил Войнов, Ерхан Чаушев, 

Камелия Нейкова, Любомир Георгиев, Севинч Солакова, Силвия 

Стойчева, Цветанка Георгиева); против – няма. 

Колеги, прекъсвам заседанието за 30 минути. 

 

(След прекъсването.) 

 

ПРЕДСЕДАТЕЛ КАМЕЛИЯ НЕЙКОВА: Колеги, продължава 

заседанието на Централната избирателна комисия. 

Единадесет членове сме в залата, имаме кворум. 

Продължаваме с доклади по административни преписки.  

В тази точка ви докладвам вх. № МИ-01-1/04.01.2024 г. 

Получили сме препис от Указ № 2 от 3 януари 2024 г. на президента 

на републиката, с който е насрочен нов избор за кмет на кметство 

Стоките, община Севлиево, област Габрово, на 10 март 2024 г. 

Докладвам ви го за сведение и ще бъде публикуван на интернет 

страницата на ЦИК в съответната секция „Частични и нови избори“. 

С вх. № НС-04-01-97/29.12.2023 г. сме получили писмо от 

Министерството на външните работи, от постоянния секретар на 

министерството, в отговор на наше изходящо писмо с изх. № НС-04-

01-96/30.11.2023 г., с което се обърнахме към тях да се осигури 

възможност за оглед на помещенията, където се съхраняват 

изборните книжа и материали от гласуването извън страната. 

В отговор на нашето писмо ни уведомяват, че 

министерството има готовност да осигури възможност за оглед на 
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помещенията, в които се съхраняват изборните книжа и материали 

от изборите, проведени през месец ноември 2021 г., месец октомври 

2022 г., и месец април 2023 г., като посочват, че част от изборните 

книжа се съхраняват в помещения в сградата на централното 

управление на Министерството на външните работи, а останалите – 

в Дом № 8 на резиденция „Бояна“.  

В тази връзка предлагат да се организира извършването на 

съвместен оглед в началото на 2024 г., като ще е необходимо 

предварително да се изпрати списък на лицата и автомобилите, 

които ще посетят помещенията. Посочват и лице за контакт. 

Колеги, докладвам ви го за запознаване и ще възложа на 

директора на дирекция „Администрация“ да установи контакт с 

посоченото лице от Министерството на външните работи за 

създаване на необходимата организация с оглед възможностите за 

извършването на този съвместен оглед, като по възможност това да 

се случи до края на месец януари. В този смисъл ще възложа на 

госпожа            М., за което да предостави и информация на 

Централната избирателна комисия, за да вземем последващи 

решения. 

Имате ли други предложения в тази връзка? Няма. 

Продължаваме с докладите в точка четвърта – госпожо 

Стойчева, заповядайте. 

СИЛВИЯ СТОЙЧЕВА: Колеги, с вх. № НС-04-02-

1/04.01.2024 г. от Областна дирекция на МВР – Видин, е постъпило 

искане за предоставяне на информация във връзка с образувано 

досъдебно производство дали посоченото в писмото лице със 

съответното ЕГН е било секретар на секция № 70 в град Видин; да се 

приложи ксерокопие от решението, с което лицето е било 

определено за секретар, както и ксерокопие на трудов или 

граждански договор и длъжностна характеристика, от които да е 

видно, че същото лице е имало качество на длъжностно лице по 

смисъла на Наказателния кодекс. 
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Тъй като исканата информация се съхранява в община Видин, 

предлагам да препратим искането до кмета на община Видин, като в 

писмото обърнем внимание, че съгласно чл. 93, ал. 2 от Изборния 

кодекс при изпълнение на своите правомощия членовете на 

секционната избирателна комисия са длъжностни лица по смисъла 

на Наказателния кодекс. 

ПРЕДСЕДАТЕЛ КАМЕЛИЯ НЕЙКОВА: Колеги, има ли 

други предложения? 

Моля, режим на гласуване. 

Гласували 11 членове на ЦИК: за – 11 (Георги Баханов, 

Гергана Стоянова, Димитър Димитров, Елка Стоянова, Камелия 

Нейкова, Красимир Ципов, Любомир Георгиев, Росица Матева, 

Севинч Солакова, Силвия Стойчева, Цветанка Георгиева); против – 

няма. 

СИЛВИЯ СТОЙЧЕВА: С вх. № МИ-23-1/08.01.2023 г. е 

постъпил отговор от Националния осигурителен институт (НОИ) 

във връзка със запитване от            М.              П., член на ОИК – 

Сандански, което запитване Централната избирателна комисия 

препрати до Националния осигурителен институт. Може да се 

запознаете подробно с отговора в папка с моите инициали.  

В най-обобщен вид отговорът е, че към датата на 

прекратяване на трудовото правоотношение на госпожа Петрова – 

31 октомври 2023 г., тя няма право на парично обезщетение за 

безработица, тъй като не отговаря на условията да не упражнява 

трудова дейност, за която подлежи на задължително осигуряване, а 

към този момент тя е била член на общинска избирателна комисия и 

като такава е подлежала на задължително осигуряване за периода, 

който е посочен съгласно чл. 83, ал. 3 от Изборния кодекс. 

Докладвам го за сведение на Комисията, тъй като отговорът от НОИ 

а изпратен и до госпожата, задала въпроса. 

С вх. № МИ-15-1/02.01.2024 г. в Централната избирателна 

комисия е постъпило запитване от              Н.                А.-Ц., която е 

член на Столична ОИК.  
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Във връзка с това, че през месец февруари 2024 г. предстои тя 

да ползва отпуск поради бременност и раждане, поставя на 

вниманието на Комисията три въпроса: дали Столичната община се 

явява неин работодател съгласно разпоредбите на Кодекса; следва 

ли при издаването на болничен лист в нейна полза за работодател да 

се посочва, от една страна, Софийска адвокатска колегия, тъй като 

осигуровките й се внасяли чрез Осигурителна каса „Адвокат“ и от 

друга страна, Столичната община. 

Третият въпрос: в случай че в срока на ползвания отпуск тя е 

временно заменен член на ОИК – Столична община, то следва ли 

при издаването на болничен лист отново за работодател да се 

посочва, от една страна, Софийска адвокатска колегия, от друга 

страна, Столична община? 

Колеги, смятам, че Централната избирателна комисия не е 

компетентна да отговори на поставените въпроси, поради което 

предлагам това запитване да бъде изпратено до кмета на Столична 

община и до Софийска адвокатска колегия с копие до госпожата, 

задала поставените въпроси. 

ПРЕДСЕДАТЕЛ КАМЕЛИЯ НЕЙКОВА: Колеги, по 

предложението на госпожа Стойчева има ли изказвания, или други 

предложения? 

Ако няма други предложения, моля, режим на гласуване. 

Гласували 13 членове на ЦИК: за – 11 (Георги Баханов, 

Гергана Стоянова, Димитър Димитров, Елка Стоянова, Емил 

Войнов, Камелия Нейкова, Красимир Ципов, Любомир Георгиев, 

Севинч Солакова, Силвия Стойчева, Цветанка Георгиева); против – 

2 (Ерхан Чаушев, Росица Матева). 

Следващ докладчик – госпожа Гергана Стоянова. 

ГЕРГАНА СТОЯНОВА: Колеги, докладвам ви писмо, 

постъпило от ОИК – Болярово, с вх. № МИ-15-7 от днешна дата. 

Също ни уведомяват за предсрочно прекратяване пълномощията на 

общински съветник и обявяване на следващия в листата за избран. 

Към писмото е приложено Решение № 86-МИ/05.01.2023 г. на ОИК 
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– Болярово, с което решение е констатирано предсрочното 

прекратяване пълномощията на Златина Петкова от листата на „БСП 

за България“ като общински съветник и обявява за избран за 

общински съветник       В.            Т., следваща в листата на 

коалицията. Докладвам ви го за сведение. 

ПРЕДСЕДАТЕЛ КАМЕЛИЯ НЕЙКОВА: Господин 

Димитров, заповядайте. 

ДИМИТЪР ДИМИТРОВ: Благодаря Ви, госпожо 

Председател. 

Колеги, имам няколко доклада. Започвам с вх. № ЦИК-07-

103-1. Днес е дошъл преводът. Това е подканване от Института по 

публична администрация, който организира някакви семинари. 

Припомням ви, че те са платени. Едните са в Дубай, другите са в 

Лондон – за сведение. 

С вх. № ЦИК-07-50-1 сме получили молба, адресирана до 

уважаемите Камелия и Росица. Искат да им се – може би някога сме 

им отговаряли, през месец юли е имало някакво писмо, Вие сте го 

подписали сигурно, и затова така е адресирано. 

Задават два въпроса. Ще им напиша кратък отговор, но утре: 

от коя година жените в България имат право да гласуват и кога е 

установена парламентарна република в България? Има и доста по-

сложен, който е от същия кръг хора – вх. № ЦИК-07-50-2. Това са 

журналисти от Divergente, които правят различни разследвания. 

Интересуват се – нещо, което не знам кой и кога ще им 

подготви, но това са данните по райони относно въздържалите се от 

гласуване на парламентарни, регионални, европейски избори в 

последния изборен цикъл. Тези хора нямат представа, че нашият 

цикъл е удължен. Просто няма как да им се отговори, поради което 

го докладвам за сведение. 

Имаме също и въпрос може би малко по-любопитен с вх. № 

ЦИК-07-1/02.01.2024 г. Това е фирма, която произвежда оборудване 

за избори и се интересува кога имаме избори, какви кабини могат 

евентуално да ни продадат. Входящият номер от превода е ЦИК-07-
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1-3. Това е смисълът на този, представляващ нидерландска фирма – 

за сведение. 

Последното е поздравително писмо от Европейската мрежа за 

изборно сътрудничество. На 21 февруари ще бъде следващата среща 

в хибриден формат. Междувременно ще има две тематични 

неформални сесии. Би трябвало да ги уведомим, за да ни изпратят 

достъп до платформата за тези тематични срещи. Това са моите 

доклади. 

ПРЕДСЕДАТЕЛ КАМЕЛИЯ НЕЙКОВА: Госпожо Стоянова, 

заповядайте. 

ЕЛКА СТОЯНОВА: Благодаря. Колеги, в моя папка има 

постъпило писмо от община Шабла в отговор на наше запитване. 

Ако си спомняте, преди нова година беше постъпило при нас писмо 

от зам.-председателя на ОИК, който имаше неяснота по отношение 

на това защо не са му изплатени възнаграждения за месец ноември. 

Изпратихме писмо до общината да ни предоставят справка за 

извършените плащания и начина, по който са отразени.  

Видно от приложените към полученото писмо документи, 

изплащането на сумите е станало въз основа на представената 

справка от председателя на Общинската избирателна комисия, в 

която справка обаче присъствието на зам.-председателя е отразено 

като нула. Тъй като на сайта на Общинската избирателна комисия 

незнайно по каква причина няма публикувани протоколи от 

заседания след месец септември, ви предлагам да изпратим писмо до 

ОИК и да изискаме да бъдат предоставени протоколите и 

присъствените листове от проведените заседания от началото на 

месец октомври до приключването на местните избори през месец 

октомври, за да можем да направим обоснован извод дали и на база 

на какво е представена справката от председателя към общинската 

администрация, още повече че от сканираните и публикувани на 

сайта на Централната избирателна комисия протоколи с резултатите 

от изборите за общински съветници и кметове през месец октомври 
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2023 г. подписът на зам.-председателя фигурира върху протоколите 

от обявяването на резултатите от изборите.  

Тъй като на този етап, на база на предоставената 

информация, аз не мога да ви предложа вариант на решение, тъй 

като считам, че не е събрана цялата необходима информация, ви 

предлагам да бъдат изискани от ОИК всички протоколи от заседания 

плюс присъствените листове в оригинал, да ни бъдат предоставени, 

за да можем да преценим дали са налице достатъчно основания за 

изплащане на възнаграждението и транспортните разходи на зам.-

председателя на комисията. 

В допълнение към писмото, което ви предложих да бъде 

изпратено, с изискването на оригиналите на протоколите от 

проведените заседания и присъствените листове от тези проведени 

заседания, към текста на писмото предлагам да бъде добавен текст, с 

който изрично се указва, в случай че не изпълнят законовите си 

задължения да публикуват протоколите от проведените заседания на 

сайта на ОИК, ще бъде ангажирана административно-наказателната 

отговорност на членовете на комисията, на председателя и на зам.-

председателите и секретаря. 

ПРЕДСЕДАТЕЛ КАМЕЛИЯ НЕЙКОВА: Колеги, има ли 

други предложения? 

Моля, режим на гласуване. 

Гласували 13 членове на ЦИК: за – 13 (Георги Баханов, 

Гергана Стоянова, Димитър Димитров, Елка Стоянова, Емил 

Войнов, Ерхан Чаушев, Камелия Нейкова, Красимир Ципов, 

Любомир Георгиев, Росица Матева, Севинч Солакова, Силвия 

Стойчева, Цветанка Георгиева); против – няма. 

ЕЛКА СТОЯНОВА: Докладвам ви вх. № НС-09-

2/05.01.2024 г. – писмо от Окръжна прокуратура – Хасково, 

Окръжен следствен отдел, с което искат да им бъде предоставено 

заверено копие на декларация пред СИК за гласуване извън 

страната. Тъй като тези документи все още не могат да бъдат 

администрирани директно в Централната избирателна комисия по 
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обективни причини, ви го докладвам само за сведение и запознаване, 

като впоследствие, когато получим материалите от Министерството 

на външните работи в ЦИК, ще бъде предоставена исканата 

информация на съответното полицейско управление. 

ПРЕДСЕДАТЕЛ КАМЕЛИЯ НЕЙКОВА: Господин Георгиев, 

заповядайте. 

ЛЮБОМИР ГЕОРГИЕВ: Докладвам, първо, проектен номер 

8859 – писмо, до ОД на МВР – Разград, за предоставяне на 

технически носител, съдържащ видеозапис от видеонаблюдение от 

съответна секционна избирателна комисия.  

Във връзка с изпращането на това писмо докладвам и 

получените с приемо-предавателни протоколи със съответните 

входящи номера: МИ-00-3/05.01.2024 г. и МИ-00-356/22.12.2023 г. 

ПРЕДСЕДАТЕЛ КАМЕЛИЯ НЕЙКОВА: Колеги, по проекта 

на писмо с проектен номер 8859 имате ли изказвания? 

Моля, режим на гласуване. 

Гласували 13 членове на ЦИК: за – 13 (Георги Баханов, 

Гергана Стоянова, Димитър Димитров, Елка Стоянова, Емил 

Войнов, Ерхан Чаушев, Камелия Нейкова, Красимир Ципов, 

Любомир Георгиев, Росица Матева, Севинч Солакова, Силвия 

Стойчева, Цветанка Георгиева); против – няма. 

ЛЮБОМИР ГЕОРГИЕВ: Следващият проект на писмо е с 

проектен номер 8880 до „Информационно обслужване“ АД във 

връзка с постъпило писмо от Националния статистически институт, 

което също докладвам – вх. № ЦИК-00-3/04.01.2024 г., с искане за 

предоставяне на конкретни данни във връзка с равнопоставеното 

участие и така нататък. 

ПРЕДСЕДАТЕЛ КАМЕЛИЯ НЕЙКОВА: Има ли изказвания? 

Моля, режим на гласуване. 

Гласували 13 членове на ЦИК: за – 13 (Георги Баханов, 

Гергана Стоянова, Димитър Димитров, Елка Стоянова, Емил 

Войнов, Ерхан Чаушев, Камелия Нейкова, Красимир Ципов, 
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Любомир Георгиев, Росица Матева, Севинч Солакова, Силвия 

Стойчева, Цветанка Георгиева); против – няма. 

ЛЮБОМИР ГЕОРГИЕВ: Отново за сведение докладвам 

писмо с вх. № МИ-22-723/08.01.2024 г., с което подателят е 

препратил свое писмо от 21 ноември 2023 г., с молба личните данни 

на членовете на СИК да бъдат заличени във връзка с достъпа, след 

приключване излъчването на живо и след предаване на протоколите 

от СИК на съответните записи, които ще продължат още известно 

време да бъдат публично достъпни. 

В тази точка докладвам писмо от ОИК – Хаджидимово, с 

което от ОИК са описали конкретната ситуация с молба за 

становище на Централната избирателна комисия относно наличие 

или липса на несъвместимост при съответните посочени 

обстоятелства. Доколкото се  разбира от приложеното писмо до 

ОИК от кмета на общината, е с въпрос за произнасяне за 

несъвместимост във връзка с конкретен избран общински съветник в 

качеството му на работещ на съответна позиция към общинско 

предприятие. 

Смятам, че кметът трябва да знае дали има издадена заповед 

за назначаване на щатна длъжност в съответната общинска 

администрация на конкретното лице, поради което предлагам това 

писмо да остане за сведение, освен ако Комисията не реши да 

отговори на колегите. 

ПРЕДСЕДАТЕЛ КМЕЛИЯ НЕЙКОВА: Господин Войнов, 

заповядайте. 

ЕМИЛ ВОЙНОВ: Колеги, връщам на доклад писмото от 

„Сиела Норма“ АД с вх. № ЦИК-06-18-88, което докладвах в 

началото на заседанието за запознаване. След като беше обсъдено на 

работна група, предлагам да одобрим вариант на протокол по един 

за Договор № 29 и един за Договор № 30, които да бъдат 

предложени на „Сиела Норма“ АД за подписване. Проектите на 

протокол са в моята папка. 
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ПРЕДСЕДАТЕЛ КАМЕЛИЯ НЕЙКОВА: Колеги, по 

проектите на протокол имате ли изказвания и предложения по 

текстовете на двата протокола? Няма. 

Моля, режим на гласуване. 

Гласували 13 членове на ЦИК: за – 11 (Георги Баханов, 

Гергана Стоянова, Димитър Димитров, Елка Стоянова, Емил 

Войнов, Камелия Нейкова, Красимир Ципов, Любомир Георгиев, 

Росица Матева, Силвия Стойчева, Цветанка Георгиева); против – 2 

(Ерхан Чаушев, Севинч Солакова). 

Колеги, прекъсвам заседанието. 

Ще продължим следобед в 14,00 ч. 

 

(След прекъсването.) 

 

ПРЕДСЕДАТЕЛ КАМЕЛИЯ НЕЙКОВА: Колеги, продължава 

заседанието на Централната избирателна комисия – десет членове 

сме в залата, налице е кворум. 

Продължаваме с доклади в точка четвърта. 

Госпожо Солакова, заповядайте. 

СЕВИНЧ СОЛАКОВА: Колеги, с вх. № МИ-26-

1/02.01.2024 г. сме получили от Печатницата на БНБ екземпляри от 

протоколи, които удостоверяват проверката и унищожаването на 

печатните форми, технологичния брак по договори № 26 и № 27 

съответно за изработка на ролки със специализирана хартия за 

бюлетини от машинно гласуване, както и за изработка на хартиените 

бюлетини. 

Докладвам ги за сведение и приобщаване към самите 

договори в Централната избирателна комисия. 

За сведение ви докладвам вх. № МИ-15-2/02.01.2024г. От 

община Царево сме получили писмо с въпрос относно унищожаване 

на ролките с хартия за машинно гласуване. Ние до всички областни 

управители и кметове на общини в края на миналата година 

изпратихме писмо с указание, че тези ролки не подлежат на 
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унищожаване до следващо указание от Централната избирателна 

комисия. 

Колеги, от Националния статистически институт (НСИ) сме 

получили писма, с които ни напомнят, че Централната избирателна 

комисия е включена в извадковото тримесечно изследване – 

тематично, „Разходи за придобиване на дълготрайни материални 

активи“, както и за „Наети лица, отработено време, средствата за 

работна заплата и други разходи за труд“. 

В тази връзка са представени докладни записки с вх. №№ 

ЦИК-09-1 и ЦИК-09-2/08.01.2024 г. с попълнени форми съгласно 

указанията на НСИ. 

Предлагам да одобрим представената информация по двете 

докладни записки и да възложим изпращането с квалифициран 

електронен подпис по електронен път в съответната платформа на 

Националния статистически институт. И двете докладни записки да 

гласуваме едновременно. 

ПРЕДСЕДАТЕЛ КАМЕЛИЯ НЕЙКОВА: Колеги, моля за 

вашите изказвания. Няма. 

Режим на гласуване. 

Гласували 10 членове на ЦИК: за – 10 (Гергана Стоянова, 

Елка Стоянова, Емил Войнов, Ерхан Чаушев, Камелия Нейкова, 

Любомир Георгиев, Росица Матева, Севинч Солакова, Силвия 

Стойчева, Цветанка Георгиева); против – няма. 

СЕВИНЧ СОЛАКОВА: Колеги, с вх. № ЦИК-02-

98/28.12.2023 г. в Централната избирателна комисия е постъпило 

писмо с приложени оправдателни счетоводни документи за разходи, 

извършени за сметка на Централната избирателна комисия. С оглед 

на това, че имаме протоколно решение от 27 юни 2023 г., считам, че 

тъй като то не е свързано със съответната година и следва да се 

приеме, че действа и за тази година, би трябвало да се изплати 

сумата, както е представена по счетоводните документи – докладвам 

ви за сведение. 
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За сведение ви докладвам и вх. № ЦИК-08-3/05.01.2024 г. – 

преференциални отстъпки за служителите на ЦИК от оптика Visoin 

Express. 

Във вътрешната мрежа се намира проект на решение за 

изработка на изборни книжа и материали при произвеждане на нови 

и частични избори за общински съветници и за кметове. С оглед на 

това, че в годините се установи практика да се възлага изработката 

на хартиените бюлетини на кметовете на общини, които да сключват 

договор с Печатницата на БНБ, както и на кметовете на общини да 

сключват съответните договори за изработка на останалите изборни 

книжа и материали, предлагам да изпратим до главния секретар на 

Министерския съвет писмо с приложен проект на решение с искане 

в кратък срок да се съгласува с оглед подготовката за 

произвеждането на новите избори на 10 март, впоследствие и на 

насрочените частични избори за кмет. 

ПРЕДСЕДАТЕЛ КАМЕЛИЯ НЕЙКОВА: Колеги, моля за 

вашите изказвания. Няма. 

Процедура по гласуване. 

Гласували 10 членове на ЦИК: за – 10 (Гергана Стоянова, 

Елка Стоянова, Емил Войнов, Ерхан Чаушев, Камелия Нейкова, 

Любомир Георгиев, Росица Матева, Севинч Солакова, Силвия 

Стойчева, Цветанка Георгиева); против – няма. 

СЕВИНЧ СОЛАКОВА: Колеги, във връзка с постъпило 

писмо с вх. № МИ-23-128/25.10.2023 г. с оглед на поставените 

въпроси и необходимостта от допълнителен анализ Централната 

избирателна комисия ще обсъди този въпрос при изготвянето на 

Анализа на произведените избори за общински съветници и за 

кметове. Писмото остава за сведение. 

ПРЕДСЕДАТЕЛ КАМЕЛИЯ НЕЙКОВА: Господин Георгиев, 

заповядайте. 

ЛЮБОМИР ГЕОРГИЕВ: Докладвам писмо с вх. МИ-15-

4/03.01.2024 г., което от някого е кръстено „жалба“ срещу решение 

на ОИК – Столична община, но от текста на писмото става ясно, че 
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всъщност подателят на първоначалното уведомление е съгласен с 

изводите, направени в цитираното решение на ОИК – Столична, и 

ОИК е препратила полученото при тях писмо, предадено от 

съответната общинска администрация на Столичната община, към 

Централната избирателна комисия. 

По-рано писмо със същото съдържание е постъпило в копие в 

Централната избирателна комисия, изпратено до Народното 

събрание, което е във връзка, накратко озаглавено, „относно 

нарушение на Изборния кодекс при сертифицирането на машините 

за гласуване“. 

Предлагам да остане за сведение на Централната избирателна 

комисия както писмото с вх. № МИ-15-4/03.01.2024 г., така и по-

рано постъпилият сигнал на 10 ноември с вх. № МИ-20-123. За 

сведение. 

ПРЕДСЕДАТЕЛ КАМЕЛИЯ НЕЙКОВА: Колеги, има ли 

друго предложение, различно от предложението на докладчика? 

Няма. 

Господин Баханов, заповядайте с Вашите доклади в 

Административни преписки. 

ГЕОРГИ БАХАНОВ: Уважаеми колеги, с вх. № МИ-06-

5/04.01.2024 г. в Централната избирателна комисия е постъпило 

писмо от ОИК – Разлог, с което ни уведомяват за извършени 

промени в състава на ОИК – Разлог, а именно прекратяване 

пълномощията на общински съветник и обявяване на следващия в 

листата за избран. Изпращат ни решението на ОИК – Разлог, 

подписано, подпечатано и заверено. Предлагам да остане за 

сведение и на по-късен етап ще пристигне искане за изплащане на 

възнаграждения, но към момента няма такова. 

ПРЕДСЕДАТЕЛ КАМЕЛИЯ НЕЙКОВА: Господин Войнов, 

заповядайте в точка четвърта. 

ЕМИЛ ВОЙНОВ: Благодаря. Уважаеми колеги, постъпила е 

докладна записка от за директора на дирекция „Администрация“ с 
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вх. № ЦИК-09-410 относно изпълнение на Договор № 29 между 

Централната избирателна комисия и „Сиела Норма“ АД. 

В докладната записка подробно са описани дейностите по 

Договор № 29, както и изпълнението на задълженията на 

Изпълнителя, поотделно за първия и за втория тур на изборите. 

Посочени са всички изискуеми документи по т. 3.4 от 

договора, които са представени от Изпълнителя, удовлетворяващи 

извършените от Изпълнителя дейности. Тук искам да ви 

информирам, че последните предоставени документи, а именно 

липсващи контролни разписки, които докладвах на предишно 

заседание, вече са проверени и не са установени липси, тоест всички 

изискуеми документи по т. 3.4 от договора са предадени. 

Искам да обърна внимание, че по отношение на дейностите, 

свързани с първия тур на изборите на 29 октомври, не са извършени 

две дейности. Първата е, че техниците, които е следвало да осигурят 

техническата поддръжка на машините в избирателните секции, не са 

извършвали дейност. 

Втората е, че на първия тур не е функционирал кол център. 

По отношение на втория тур всички дейности са изпълнени, 

като е констатирано, че с 61 броя СУЕМГ не е произведено машинно 

гласуване, което съгласно т. 8.4 от договора подлежи на санкции. 

Във връзка с горното предлагам да вземем решение за 

приемане на работата на „Сиела Норма“ АД по Договор № 29 от 

16 октомври 2023 г., както следва: за първия тур на изборите на 

29 октомври да се приеме работата за всички дейности с изключение 

на частта за осигуряване на техническа поддръжка на СУЕМГ в 

избирателните секции в предизборния и в изборния ден и в частта за 

функциониране на система за управление на техниците и тикет-

система, тъй като в тези две части няма извършена дейност. 

За втория тур на изборите на 5 ноември да се приеме работата 

като се наложи санкция по т. 8.4 от договора за 61 броя СУЕМГ или 

общо за двата тура по Договор № 29 да се приеме работата в размер 

на 7 милиона 742 хиляди 911 лв. и 10 стотинки, която сума е 
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изчислена въз основа на извършените дейности и наложената 

санкция. 

ПРЕДСЕДАТЕЛ КАМЕЛИЯ НЕЙКОВА: Колеги, моля за 

вашите изказвания по предложенията във връзка с приемане на 

работата по Договор № 29 от 16 октомври 2023 г. 

Моля, режим на гласуване. 

Гласували 12 членове на ЦИК: за – 10 (Георги Баханов, 

Гергана Стоянова, Димитър Димитров, Елка Стоянова, Емил 

Войнов, Камелия Нейкова, Любомир Георгиев, Росица Матева, 

Силвия Стойчева, Цветанка Георгиева); против – 2 (Ерхан Чаушев, 

Севинч Солакова). 

ЕМИЛ ВОЙНОВ: Уважаеми колеги, връщам на доклад 

докладна записка от директора на дирекция „Администрация“ с вх. 

№ ЦИК-09-401, която колегата Георгиев е докладвал на 19 декември 

за запознаване. Тя е относно изпълнение на Договор № 30, сключен 

между Централната избирателна комисия и „Сиела Норма“ АД. 

В докладната записка са описани дейностите по Договор 

№ 30, както и изпълнението на задълженията на Изпълнителя. 

Посочени са всички изискуеми документи по т. 5.4 от договора, 

които са предоставени от Изпълнителя, удостоверяващи 

извършените от него дейности. Посочена е и ситуацията от първия 

тур на изборите на 29 октомври 2023 г., когато транспортиране на 

машините е извършено от склада на „Карго-партнер“ до областните 

центрове, като са транспортирани 7238 броя СУЕМГ. 

Тук трябва да се отбележи, че липсва разрешение от 

Централната избирателна комисия за излизане на машините от 

склада на 27 октомври 2023 г., поради което не би следвало да се 

приеме, че е извършена дейност за първия тур по Договор № 30. 

По отношение на втория тур всички дейности са изпълнени – 

5898 броя СУЕМГ са транспортирани до избирателните секции и 

обратно. 

Във връзка с горното предлагам да вземем решение за 

приемане на работата на „Сиела Норма“ АД по Договор № 30 от 
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16 октомври 2023 г. само в частта за втория тур на 5 ноември 2023 г., 

тъй като на първия тур на 29 октомври не е извършена дейност. 

Предлагам по Договор № 30 да се приеме частично работата 

в размер на 478 хил. 32 лв. 90 стотинки, в която сума са включени 

извършените дейности за втория тур на изборите за кметове. 

ПРЕДСЕДАТЕЛ КАМЕЛИЯ НЕЙКОВА: Колеги, моля за 

изказвания. 

Моля, режим на гласуване. 

Гласували 12 членове на ЦИК: за – 10 (Георги Баханов, 

Гергана Стоянова, Димитър Димитров, Елка Стоянова, Емил 

Войнов, Камелия Нейкова, Любомир Георгиев, Росица Матева, 

Силвия Стойчева, Цветанка Георгиева); против – 2 (Ерхан Чаушев, 

Севинч Солакова). 

ЕМИЛ ВОЙНОВ: Уважаеми колеги, искам да ви 

информирам, че протоколите за Договор № 29 и Договор № 30, 

които одобрихме на предиобедното заседание, са подписани от 

изпълнителния директор на „Сиела Норма“ АД. 

Предлагам да упълномощим председателя на Централната 

избирателна комисия и главния счетоводител на Централната 

избирателна комисия да ги подпишат от името на Възложителя, след 

което екземплярите за Централната избирателна комисия да се 

приложат към досиетата по договорите. 

ПРЕДСЕДАТЕЛ КАМЕЛИЯ НЕЙКОВА: Колеги, има ли 

други предложения? 

Моля, режим на гласуване. 

Гласували 12 членове на ЦИК: за – 10 (Георги Баханов, 

Гергана Стоянова, Димитър Димитров, Елка Стоянова, Емил 

Войнов, Камелия Нейкова, Любомир Георгиев, Росица Матева, 

Силвия Стойчева, Цветанка Георгиева); против – 2 (Ерхан Чаушев, 

Севинч Солакова). 

 

Преминаваме към пета точка от дневния ред: 
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ДОКЛАД ОТНОСНО ИСКАНЕ ЗА ИЗПЛАЩАНЕ 

ВЪЗНАГРАЖДЕНИЯ НА ОИК. 

Господин Баханов, заповядайте. 

ГЕОРГИ БАХАНОВ: Благодаря, госпожо Председател. 

Уважаеми колеги, в Централната избирателна комисия са 

постъпили три искания от ОИК – Гоце Делчев, с вх. № МИ-27-201-1; 

вх. № МИ-27-201-2; вх. № МИ-27-201. И трите искания са за 

заплащане на възнаграждения за проведени заседания на ОИК – 

Гоце Делчев, на 18-и, 19-и и 21 ноември 2023 г. в един и същи 

състав: четирима зам.-председатели, секретар и 5 членове. 

В изготвената счетоводна справка неправилно е посочена 

датата 23 ноември като дата на едно от заседанията, а при 

проверката на документите – представения протокол, решения и 

искания, безспорно се установява, че заседанието е проведено на 

21 ноември 2023 г. от 17,30 ч. Явно става въпрос за техническа 

грешка в счетоводната справка, изготвена от счетоводството на 

ЦИК. Също така е представен и контролен лист. 

Заседанието, проведено на 21 ноември, е, за да се определят 

членове, които да предадат изборните книжа за съхранение в 

общинската администрация. Изготвен е протокол и решение, 

присъствен лист. 

Следващото заседание е проведено на 18 ноември 2023 г. във 

връзка с постъпила жалба от кандидат за общински съветник в 

изборите за общински съветници. Образувано е административно 

дело. На проведеното заседание се е взело решение за определяне на 

процесуални представители на ОИК – Гоце Делчев, пред 

Административен съд и Върховен административен съд във връзка с 

това дело. Приложени са присъствен лист, протокол и решение от 

това заседание, както е разпореждането на Административен съд – 

Благоевград.  

На 19 ноември 2023 г. от 17,30 ч. е проведено заседание, като 

основанието е също взимане на решение за определяне на 

упълномощени членове на ОИК – Гоце Делчев, които да присъстват 
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при отваряне на запечатано помещение в общинска администрация 

Гоце Делчев и проучат има ли книжа и материали във връзка с 

разпореждане на Административен съд – Благоевград. 

Приложени са всички необходими доказателства и 

материали, в това число протоколи, решения, присъствени листове. 

Предлагам Централната избирателна комисия да вземе 

решение, с което да заплати на ОИК – Гоце Делчев, сумата в размер 

на 2094,75 лв. ведно с осигурителните вноски за проведени три 

заседания на посочените дати. 

ПРЕДСЕДАТЕЛ КАМЕЛИЯ НЕЙКОВА: Моля за вашите 

изказвания по предложението за изплащане на възнаграждения на 

ОИК – Гоце Делчев. 

Моля, режим на гласуване. 

Гласували 12 членове на ЦИК: за – 12 (Георги Баханов, 

Гергана Стоянова, Димитър Димитров, Елка Стоянова, Емил 

Войнов, Ерхан Чаушев, Камелия Нейкова, Любомир Георгиев, Росица 

Матева, Севинч Солакова, Силвия Стойчева, Цветанка Георгиева); 

против – няма. 

В точка четвърта, госпожо Солакова, заповядайте. 

СЕВИНЧ СОЛАКОВА: Колеги, връщам на доклад вх. № 

ЦИК-09-02-26/20.12.2023 г. Това е във връзка с изготвяне на 

допълнително разяснение по становище на Централната избирателна 

комисия с изх. № ЦИК-04-35-5/10.08.2023 г. 

Предлагам да се изготви становище в духа на посоченото 

становище от месец август 2023 г., което да се предостави за целите 

на извършваната проверка в ГД „Национална полиция“. 

Колеги, изготвеното становище съгласно изпратеното с изх. 

№ ЦИК-04-35-5/10.08.2023 г. да бъде изготвено за подписване 

поотделно от председател и секретар, за да бъде предоставено по 

този входящ номер. 

ПРЕДСЕДАТЕЛ КАМЕЛИЯ НЕЙКОВА: Колеги, има ли 

изказвания, или предложения? Няма. 

Моля, режим на гласуване. 
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Гласували 11 членове на ЦИК: за – 11 (Георги Баханов, 

Гергана Стоянова, Димитър Димитров, Елка Стоянова, Емил 

Войнов, Камелия Нейкова, Любомир Георгиев, Росица Матева, 

Севинч Солакова, Силвия Стойчева, Цветанка Георгиева); против – 

няма. 

Колеги, имате ли други доклади? Няма. 

Поради изчерпване на дневния ред закривам заседанието на 

Централната избирателна комисия и насрочвам следващото за 

11 януари 2023 г., четвъртък, от 10.30 ч. Благодаря. 

 

(Закрито в 15,00 ч.) 

 

 

 

 

 

 

    ПРЕДСЕДАТЕЛ: 

       Камелия Нейкова 

 

    СЕКРЕТАР: 

        Севинч Солакова 

 

 

 

 

 

 

 

 

Стенограф: 

  Стефка Аличкова 


